
 
 

                                                                             
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2023-12-20 
 

Närvarande: Mikael Johansson, ordf 

Andreas Hörnfeldt 

Bo Sundell 

Bo Jonsson 

Göran Kullberg 

Kenneth Fredriksson 

Pia Karlstedt 

 

§ 345 Mötets öppnande 

Mikael öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 346 Föregående protokoll 

Godkändes protokoll från mötet 231101. 

 

§ 347 Ekonomi 

Bo Sundell meddelade att aktuellt saldo för dagen är 130´ kr. Då är hyreskostnaden för första 

kvartalet betalat. Kvar på Alliansen konto finns en mindre summa att överföra från Alliansen 

konto som sedan är rensat.  

 

Beslöts att utbetala en reseersättning med 25 kr/mil för deltagande i Allsvenskan div 3. Detta 

belopp täcks inte fullt ut av bidraget från Svensk Bridge. 

 

Bosse meddelade att man var nu tecknat ett konto ho Swedbank med bra innehåll i avtalet. 

 

§ 348  Nytt från Svenska Bridgeförbundet samt JHBF 

Mia informerade om nytt från Svensk Bridge 

• En tematräff kommer att anordnas online 24/2. Önskvärt med 1 representanter/klubb 

• Bridgelärarutbildning har genomfört i Åhus med gott resultat.  

• Anmäl nya kursdeltagare som I-medlemmar där man uppfyller villkoren 

• Påminnelse om anmälan till Sv Cupen, Mini-Bridge Cup samt SM-lag Veteraner 

• Handikappsystemet ändras till som högst 62. Varje ny spelare startar med ett 

handikapp på 52. 

 

§ 349  Spelprogrammet våren 2024 

Kenneth presenterade ett förslag till spelprogram för våren 2024. Beslöts att lägga in en 

Individuell tävling i februari för att se vilket intresse som finns för den tävlingsformen, I 

övrigt inga förändringar. 

 

 

§ 350 Trettondagsträffen 

Den årliga Trettondagsträffen arrangeras 6 januari. Intresset brukar vara relativt stort. 

Diskuterades om vi skulle satsa på After Bridge efter tävlingen. Beslöts att om antalet 
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deltagande par når minst 15 så ställer klubben upp med att bjuda på Ost, Kex och tilltugg samt 

möjlighet att köpa öl eller vin till självkostnadspris. 

Tävlingsledare Bo Jonsson, Inhandling av material till festen görs av Kjell Starlander och 

Mikael Johansson, brickläggning Kenneth. 

 

§ 351 Bydalen 

Det har varit segt med anmälningar till våran veckoslutstävling i Bydalen vecka 3. Beslöts  

 att sätta upp ett minimål på minst 5-6 bord för att arrangera veckan som pågår 18-21 januari. 

Bydalen är lovad besked senast 30 december om tävlingen blir av. Kenneth sköter det 

administrativa runt bokningen av logi, upplägg av tävlingsprogram mm. Bo Jonsson har hand 

om utrustningen samt är tävlingsledare på alla tävlingar. Jourspelare är Kenneth på alla 

tävlingar förutom huvudtävlingen. 

 

§ 352 Priser för höstsäsongen 

Kenneth lämnade ett förslag på priser för höstsäsongen. Beslöts tidigare att inte dela ut några 

priser för ligaspel säsongen 2023-2024. För vårsäsongen är det också beslutat att på 

partävlingarna kommer inga priser att delas ut pga ekonomiska läget. Alternativet är att höja 

spelavgiften med 10 kr vilket troligen är mindre populärt. 

 

§ 353 Utbildning av tävlingsledare i ruter 

Vi har ett stort behov av att utöka antalet som kan sköta tävlingsprogrammet i Ruter. Beslöts 

att ta kontakt med tänkbara kandidater att utbilda. Kenneth försöker att göra en enkel lathund 

för uppstart, genomförande och rapportering av tävlingsresultat. Svårigheterna är annars när 

något händer med programmet. 

 

§ 354 Ersättning för uppdrag  

Beslöts att utbetala en ersättning till Carina Sollander på 2 500 för tillsyn av lokalerna samt 

diverse inköp av material. Arvodet utbetalas i samband med övriga fastställda arvoden till 

styrelsen.  

 

§ 355 Kursverksamhet  

Bo Jonsson informerade om att intresset från kursdeltagare har en positiv trend. Dels har 

antalet mindre grupper ökat något sedan kommer Bo Jonsson köra igång en grupp i mitten av 

februari. 

 

§ 356 Övriga frågor 

 

Vem äger lagen i Allsvenskan? 

Bo Sundell har tagit upp frågan om vem som äger lagen i Allsvenskan. Något svar på 

frågeställningen framkom inte då den inte är helt lätt att svara på. Frågan har varit uppe på 

förbundsnivå redan för några år sedan och nu senast i fort av en motion som fick avslag. 

Styrelsen får ta fram ett förslag att diskutera utifrån.  

 

 § 357 Nästa möte 

Beslöts att fastställa nästa möte till 24 januari kl 17.30 

 

Ordföranden avslutade möte. 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Kenneth Fredriksson   Mikael Johansson 

sekreterare    ordförande 


